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Boligudvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 27. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 31
Ministeren bedes oplyse, hvor store indtægter boligorganisationerne i 2007 
havde på ventelisternes opnoteringsgebyrer? Samlet og opdelt på 
boligorganisation/ administration..

Spørgsmål 32
Hvornår forventer ministeren, at Landsbyggefonden sætter boligportalen 
http://www.danmarkbolig.dk/  i drift?

Spørgsmål 33
Hvor meget har boligportalen http://www.danmarkbolig.dk/  ind til videre kostet 
LBF?

Spørgsmål 34
Hvad agter ministeren at gøre for at sikre, at de jfr. LBF p.t. 2318 ledige almene 
boliger bliver synlige på internettet for såvel almindelige boligsøgende, som de 
gratis søgemaskiner, som fx http://www.boliga.dk/, der ikke alene er meget 
effektiv og velfungerende, og skaber gennemsigtighed og overskuelighed på 
boligmarkedet, men også er aldeles gratis for såvel udbydere som 
boligsøgende?

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand.
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